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Zápis ze zasedání farní rady v neděli 31. května 2009 
 

Po přivítání P. Mikuláš navrhnul body k projednání. 
 
1)  Duchovní obnova spojená se společným obědem farníků.  
     Na dotaz, jestli si oběd farnost bude zařizovat a organizovat sama, bylo po     
     návrhu P. Mikuláše odsouhlaseno, aby to bylo řešeno tak, že jídlo bude   
     zajištěno i s obsluhou od pana Štambery z Jihlavy, aby se zbytečně farníci  
     nezatěžovali. P. Mikuláš zdůraznil, že se jedná o jednorázovou akci, která se  
     uskuteční v rámci 150. výročí farnosti a proto se i finančně uhradí z farních  
     peněz. Farnost si zaslouží se takto sejít a prožít společný oběd a odpoledne. 
 

2) Rekonstrukce plotu na farní zahradě. 
    P. Mikuláš oznámil, že pletivo již bylo zakoupeno a dopraveno na faru a je   
    tedy možné postupně plot vyměnit. Začalo by se od školky. Na stávající  
    kamenné sloupky, které je třeba v některých případech narovnat a pevněji  
    usadit, se pak postupně natáhne poplastované zelené pletivo (vysoké 100 cm,  
    délka plotu 165 m). Plánovalo se pracovat na tom vždy po domluvě v pátky  
    odpoledne. Pokud by bylo potřeba některé sloupky vykopat a znovu osadit,  
    dělalo by se to s pomoci bagru (případně bude osloven p. Lorenz ze Zhoře) na   
    návrh pana Ladislava Fialy z Arnolce, který zdůraznil, že ruční kopání by    
    trvalo dlouho a bylo by třeba jednat rychle a bez zbytečného plýtvání energii   
    a časem. 
 

3) Zednické práce. 
     P. Mikuláš oznámil, že zednické práce v kostelní sínici a na faře by měly být   
     provedeny v týdnu od 8. – 11. června 2009, dle příslibu p. Boháčka z Polné. 
 

4) Výmalba kněžiště (presbiteria)  
      proběhne v týdnu od 22. – 25. června 2009 pod vedením malíře pana Jiřího  
     Vaňka z Kamenice. Vzhledem k flekům a odlišnému odstínu je třeba    
     presbytář  barevně sjednotit na návrh P. Mikuláše, který jako malíř (původní  
      povolání) toto vnímá v kostele, jako docela důležité. Odstín bude zvolen   
      jako ten stávající. Vše provede firma. 
 

5) Poděkování a ukončení zasedání  
    P. Mikuláš poděkoval a povzbudil k další spolupráci. Po modlitbě udělil všem  
    požehnání. Někteří radní šli ještě po sezení prohlédnout stav plotu a domluvit   
    podrobnosti ohledně jeho výměny. 
 
Setkání farní rady se účastnilo 10 členů. Jan Frühbauer a Jaroslav Pavlíček se 
omluvili. 
   
 

 


